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1. Mötes öppnande 

2. Föregående mötesprotokoll 

3. Utvecklingsområde för RAG nuklearmedicin 

• Laget runt 

Linköping: 

Det pågår flera rekryteringsprocesser inom olika områden. 

Man har lyckats rekrytera en radiokemist till cyklotronverksamhet och det 

kommer också rekryteras en sektionschef. Man ser positivt på processen och 

besked kommer inom några veckor. 

I nuläget produceras inte något radiofarmaka i Linköping. Man inväntar tills 

nya medarbetare blir på plats innan man återuppta produktionen. Just nu köps 

radiofarmaka från Curium.  

Organisationsförändring för cyklotronverksamhet är nu klar och träder i kraft 

den 1/5.  

Det är viktig att behålla modalitetsgrupper för MR, PET och cyklotron. 
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Jönköping: 

Inget nytt gällande cyklotronprojektet. Inga beslut är tagna. Viktig med stöd 

från SÖSR.  

Radiofarmaka köps från Curium. Det har varit både inställda och försenade 

leveranser, men i det stora fungerar det bra. Däremot är det mycket kostsam.  

Det är hög arbetsbelastning på läkarsidan. Det finns få personer på plats även 

om bemanningen är bra. Man är orolig över sommarbemanningen. Man ser en 

ökning av inkommande remisser för PET CT med 7,1 %. 

 

Kalmar: 

Väntetider för myocardscintigrafi har ökat. Beror bland annat på 

läkarbemanning och även PET CT utbildning för biomedicinska analytiker. 

Man har också påbörjat digital utbildning för läkare som ska jobba på PET CT. 

Remittentdialoger är inbokade under maj månad. 

 

• Genomgång av aktiviteter från regiondagen och handlingsplan. 

En ny handlingsplan för RAG NM behöver skickas till RPO MD. 

 

En av saker vi diskuterar är möjlighet för att hjälpas åt med nuklearmedicinsk 

diagnostik inkl. PET CT. Frågan blir ändå mer aktuellt under sommaren.  

Eva bokar ett möte med sina kollegor inom RAG NM och diskutera vidare 

både den frågan och utbildningsfråga. 

 

 

4. Övrigt  

5. Nya mötestider 

 

Edyta Johansson 

Ordförande, RAG Nuklearmedicin 


